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Sammanträden 
Vägsamfälligheten har haft ett ordinarie årsmöte den 11 juni 2016. 
Styrelsen har haft sex protokollförda styrelsemöten, samtliga tillsammans med styrelsen för 
Tomtägarföreningen samt ett extra protokollfört styrelsemöte utan Tomtföreningen. 
 
Verksamhet 
Arbetet med att belägga vägen från ”riskorset” fram till tomtområdet fortsatte under hösten. I 
anslutning till det beslöt styrelsen att även belägga grusvägen från tomtområdet fram till 
fastighet 19, då denna del av grusvägen var i mycket dåligt skick. 
 
Gunnar Östlund lämnade styrelsen under hösten. Suppleant gick under året in i hans ställe. 
 
Dikning gjordes under hösten för att bl.a. leda bort vatten från pumphusets brunn samt säkra 
att avrinning underlättas i och med beläggningsarbetet. 
Styrelsen påminner om att det åligger varje tomtägare att hålla diken som gränsar mot 
gemensam väg fri från sly. 
 
Vinterunderhållet 2016/2017 har skötts av Vallas underleverantör, i stort sett utan problem. 
 
Årsmötet 2016 uppmanade styrelsen att ta fram ett förslag kring differentierade årsavgifter 
för fritidsboende kontra permanentboende. Styrelsen har diskuterat frågan ingående och har 
kommit fram till att rekommendera årsmötet att behålla nuvarande system. Många 
medlemmar utnyttjar vägarna hela eller halva året trots att de inte är permanentboende, 
vilket gör ett eventuellt differentierat avgiftssystem ohållbart, anser styrelsen. 
 
Styrelsen har under året arbetat fram förslag för hastighetsnedsättande åtgärder. Styrelsen 
föreslår årsmötet att bifalla förslaget att placera farthinder vid infarten till tomtområdet 
samt två i höjd med badplatsen. Dessa kommer att förevisas på årsmötet och ingår i 
föreslagen budget. 
 
 
Ekonomisk förvaltning 
Den ekonomiska förvaltningen framgår av separata redovisningar. Se Bilaga 2. 
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